
Amsterdam, 1 februari 2024

Onderwerp: Toekomstbestendig Chess toernooi in 2025

Geachte heer Tjiam, geachte leden van het bestuur,

Dank u wel voor de snelle reactie op ons schrijven van 11 januari. Wij begrijpen natuurlijk heel
goed de waarde die u hecht aan het jaarlijkse Chess Tournament en wij hopen dat u ook
begrijpt dat ons verzoek om afstand te nemen van Tata Steel niet gericht is tegen de
schaaksport. Om de schakers niet te storen in hun spel, hebben wij er deze keer voor gekozen
ons protest op 23 januari in stilte uit te voeren en we feliciteren Wei Yi met zijn overwinning.

Volgend jaar is het de bedoeling de 87ste editie van het Chess Tournament te organiseren. U
verwijst in uw brief naar de lange historie van het toernooi. Hoewel wij dit sentiment begrijpen,
moet een lange historie en traditie nooit een reden zijn om ergens mee door te gaan. De wereld
verandert continu en voortschrijdende inzichten dragen op kleine en grote schaal bij aan de
veranderingen die nodig zijn voor een leefbare toekomst. Net zoals in het schaakspel is het ook
in het leven belangrijk om altijd een paar stappen vooruit te kijken.

Wij vinden het daarom teleurstellend dat u de terechte bezwaren over de samenwerking met
grote vervuiler Tata Steel zo makkelijk aan de kant schuift. Wereldwijd zijn onderwijsinstellingen
en culturele instellingen bezig zich los te maken van de fossiele industrie en andere grote
vervuilers. Deze organisaties willen niet langer onderdeel zijn van de greenwashing van deze
bedrijven. Het is de hoogste tijd dat ook de sportwereld zich losmaakt van ‘sportwashing’. Wij
vragen dan ook: Laat het 86ste Tata Steel Chess Tournament het laatste zijn van deze traditie
en begin met een traditie van toekomstbestendige en schone toernooien in 2025.
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